



Mr Sergio Men

Chief Executive Officer
Eurasia Strategics

Sergio started his career with a Construction company under the Russian Presidential Executive Office in 1996, where he headed the International Relations Department.

Mr. Men joined Eurasia Strategics in 1998 as Strategic and Government Relations Director. Within 5 years he had successfully completed a number of substantial projects assisting international companies develop their strategies in the Russian and Kazakhstan markets.

In 2003 Sergio Men became Managing Partner of Eurasia Strategics and moved to Hong Kong. Since then Mr. Men has been advising leading metallurgical and oil & gas companies from Russia and the CIS seeking additional financial resources, as well as Asian investors interested in cross-border M&A strategies within the former Soviet Union. Mr. Men has been also consulting various Government organizations in Hong Kong and in China.

In 2007 when Eurasia Strategics established a joint venture with the Sallmanns Group (a leading IPO and M&A valuation company), Mr. Men also became responsible for the valuation business of the Group within the Former Soviet Union.

Education: Hong Kong University (China Business Law, Asset & Business Valuation), Russian Military Academy of Economics, Finance and Law

Sergio speaks fluent Mandarin, English and Russian.



塞爾吉奧·孟

歐亞策略企問中心首席執行官

塞爾吉奧的事業始於1996年，當時他是俄羅斯總統辦公室轄下一家建築公司的國際關係部主管。

1998年他加盟歐亞策略，任職策略及政府關係董事。五年間，他圓滿地完成多項大型項目，為一些跨國公司制定俄羅斯及哈薩克斯坦的市場策略。

2003年，他出任歐亞策略的執行合夥人並移居香港。此後他一直從事諮詢工作，部分客戶是俄羅斯及獨聯體尋求額外融資的冶金、石油及天然氣公司，部分是有興趣在前蘇聯地區進行跨境併購的亞洲投資者。此外，他亦曾為中港兩地的不同政府機關提供顧問服務。

2007年，歐亞策略與西門集團(Sallmanns Group，一家領先的首次公開招股及併購評估公司)組成合資公司，孟先生亦負責該集團在前蘇聯地區的估值業務。

學歷：香港大學(中國商法、資產與企業評估)、俄羅斯軍事經濟、金融及法律學院。

孟先生精通中、英、俄語。